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SA.0012.5.3.2020 

 

Protokół nr 3/20 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Planowania Przestrzennego 

w dniu 19 maja 2020 r. w Urzędzie Gminy Goleszów przy ul. 1 Maja 5  

 

Posiedzenie prowadził Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Planowania 

Przestrzennego Edward Tomica. Przewodniczący otworzył posiedzenie o godz. 15:00 i po 

powitaniu członków Komisji oraz gości oświadczył, iż w posiedzeniu uczestniczą wszyscy 

członkowie Komisji, co pozwala na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

Listy obecności radnych i gości stanowią załączniki nr 1 i nr 2 do protokołu. 

Wobec braku wniosków w sprawie zmiany porządku obrad, Przewodniczący Edward Tomica 

stwierdził, że obrady będą się odbywać zgodnie z przekazanym wraz z zawiadomieniem 

porządkiem obrad, który przedstawia się następująco: 

 

1. Informacja dotycząca protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 

2. Opiniowanie projektów uchwał. 

 

Ad.1. Informacja dotycząca protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 

Przewodniczący Komisji Edward Tomica poinformował, że protokół nr 2/20 z posiedzenia 

Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Planowania Przestrzennego, które odbyło się w dniu 

20 lutego 2020 r. został przekazany członkom Komisji drogą elektroniczną, oraz udostępniony 

w Biurze Rady i w BIP. Nie wpłynęły uwagi do protokołu. Przewodniczący Komisji uznał 

protokół za przyjęty. 

 

Ad.2. Opiniowanie projektów uchwał. 

1) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po 

umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat oraz na odstąpienie od obowiązku przetargowego 

trybu zawarcia umowy (projekt nr SA.0006.32.2020). 

Wójt Gminy Sylwia Cieślar przedstawiła projekt uchwały.  

Wobec braku uwag, Przewodniczący Komisji Edward Tomica poddał pod głosowanie wydanie 

pozytywnej opinii do projektu uchwały. W głosowaniu brało udział 5 radnych. 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

2) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po 

umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat oraz na odstąpienie od obowiązku przetargowego 

trybu zawarcia umowy (projekt nr SA.0006.33.2020). 

Wójt Gminy Sylwia Cieślar przedstawiła projekt uchwały.  

Wobec braku uwag, Przewodniczący Komisji Edward Tomica poddał pod głosowanie wydanie 

pozytywnej opinii do projektu uchwały. W głosowaniu brało udział 5 radnych. 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

3) Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy po 

umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat (projekt nr SA.0006.34.2020). 
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Wójt Gminy Sylwia Cieślar przedstawiła projekt uchwały.  

Brak uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Edward Tomica poddał pod głosowanie wydanie pozytywnej opinii 

do projektu uchwały. W głosowaniu brało udział 5 radnych. 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

Kolejno Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska Grzegorz 

Faruzel przedstawił projekty uchwał dotyczące gospodarki odpadami komunalnymi. 

W związku z uchwaloną w ub. roku nowelizacją ustawy o utrzymaniu czystości i porządku 

w gminach, a także z powodu rozstrzygniętego w kwietniu przetargu na odbiór 

i zagospodarowanie odpadów komunalnych konieczne jest dostosowanie uchwał regulujących 

gospodarkę odpadami komunalnymi w Gminie Goleszów. W przedłożonym Radzie Gminy 

pakiecie uchwał  proponuje się, aby weszły one w życie z dniem 1 lipca 2020 r. Kierownik 

Referatu poinformował, że przetarg na odbiór odpadów wygrała firma, która dotychczas 

prowadziła działania w zakresie odbioru odpadów komunalnych na terenie Gminy – spółka 

„Tros-Eko”. 

Kierownik Referatu omówił poszczególne projekty uchwał, a w multimedialnej prezentacji 

przedstawił dane o ilości zebranych odpadów w latach 2016 – 2019,  o kosztach gminnego 

systemu gospodarowania odpadami oraz informacje na temat przetargu od lipca 2020 r. do 

grudnia 2021 r. Przedstawił również symulację obrazującą, jak kształtować będzie się 

wysokość dopłaty z budżetu Gminy przy różnych propozycjach miesięcznej stawki opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Omówione zostały również projekty uchwał związane z odbiorem odpadów komunalnych 

z nieruchomości, na których znajduje się domek letniskowy lub innych nieruchomości 

o charakterze rekreacyjno-wypoczynkowym. Objęcie gminnym systemem gospodarowania 

odpadami komunalnymi właścicieli takich nieruchomości pomoże rozwiązać problem 

z podrzucaniem odpadów komunalnych w okresach weekendowych w miejscach do tego 

nieprzeznaczonych. Szacuje się, że na terenie gminy Goleszów jest ok. 200 „nieruchomości 

letniskowych”.  

Następnie Kierownik Referatu Grzegorz Faruzel odpowiedział na pytania radnych. Wyjaśnione 

zostały kwestie ewentualnego dodatkowego ponoszenia opłaty za odpady komunalne przez 

właścicieli „nieruchomości letniskowych”, którzy są mieszkańcami Gminy, a także kwestie 

poinformowania właścicieli takich nieruchomości spoza terenu Gminy o możliwości zgłoszenia 

się do systemu gospodarowania odpadami komunalnymi oraz sukcesywnego egzekwowania od 

nich przystąpienia do systemu.  

Przewodniczący Rady Gminy Karol Lipowczan zapytał się o możliwość zapłaty połowy stawki 

za odbiór odpadów z „nieruchomości letniskowych”, skoro uchwała będzie obowiązywać od 

połowy roku. Kierownik Referatu odpowiedział, że nie ma takiej możliwości, zgodnie z ustawą 

jest to opłata roczna, bez względu na długość okresu korzystania z nieruchomości.  

Radny Krzysztof Pońc zapytał się, jakie odpady właściciel „nieruchomości letniskowej” może 

oddać w ramach uiszczonej rocznej opłaty, a także co w przypadku niesegregowania odpadów. 

Kierownik Referatu odpowiedział, że wszystkie odpady będą odebrane, w przypadku 

niesegregowania odpadów wydana zostanie decyzja administracyjna o podwyższonej, 

czterokrotnie wyższej opłacie. 
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Odpowiadając na pytanie Przewodniczącego Rady Gminy, czy będą ograniczenia na odbiór 

gruzu, Kierownik Referatu odpowiedział, że decyzją Wójta Gminy nie będą wprowadzone 

żadne ograniczenia. 

Radny Wojciech Hławiczka zapytał o zwolnienie z części opłaty za gospodarowanie odpadami 

za kompostowanie bioodpadów w przydomowym kompostowniku. Kierownik Referatu 

poinformował, że w deklaracji taki punkt został ujęty, jednak na chwilę obecną nie przewiduje 

się zniżki. 

Następnie omówiona została kwestia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

od nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy. Z przekazanych przez Kierownika 

Referatu danych wynika, że żeby system się zbilansował, to stawka za odpady musiałaby 

wynosić ponad 27 zł miesięcznie od osoby. Wójt Gminy przekazała, że należy by ostrożnym 

przy podejmowaniu decyzji. Poinformowała również o mniejszych wpływach do budżetu z PIT 

w związku z zaistniałą w kraju sytuacją spowodowaną pandemią. Wójt Gminy zwróciła uwagę, 

że nie zostały wprowadzone żadne limity na odbiór odpadów, w przeciwieństwie do innych 

gmin. Mieszkańcy Gminy Goleszów mają możliwość oddawania odpadów bez ograniczeń. 

Po przeprowadzonej dyskusji ostatecznie zdecydowano o wprowadzeniu stawki opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi w wysokości 24 zł miesięcznie od osoby 

zamieszkującej daną nieruchomość. 

Następnie Przewodniczący Komisji Edward Tomica poddał pod głosowanie wydanie 

pozytywnych opinii do przedstawionych projektów uchwał. W głosowaniu brało udział 

5 radnych. 

4) Projekt uchwały w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 

Goleszów (projekt nr SA.0006.35.2020). 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

5) Projekt uchwały w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 

odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi (projekt nr SA.0006.36.2020). 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

6) Projekt uchwały w sprawie odbierania odpadów komunalnych z nieruchomości, na której 

znajduje się domek letniskowy lub z innej nieruchomości wykorzystywanej na cele 

rekreacyjno-wypoczynkowe (projekt nr SA.0006.37.2020). 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

7) Projekt uchwały w sprawie metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

w przypadku nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy (projekt nr 

SA.0006.38.2020). 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

8) Projekt uchwały w sprawie ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi od nieruchomości, na której znajduje się domek letniskowy lub od innej 

nieruchomości wykorzystywanej na cele rekreacyjno-wypoczynkowe oraz terminu, 

częstotliwości i trybu uiszczania tej opłaty (projekt nr SA.0006.39.2020). 
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Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

9) Projekt uchwały w sprawie określenia wzorów deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości (projekt 

nr SA.0006.40.2020). 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

10) Projekt uchwały w sprawie określenia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Goleszów w 2020 r. (projekt 

nr SA.0006.41.2020). 

Wójt Gminy Sylwia Cieślar przedstawiła projekt uchwały.  

Brak uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Edward Tomica poddał pod głosowanie wydanie pozytywnej opinii 

do projektu uchwały. W głosowaniu brało udział 5 radnych. 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Edward Tomica zamknął posiedzenie 

Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Planowania Przestrzennego. 

 

 

 

  

 

PRZEWODNICZĄCY 

Komisji Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska 

i Planowania Przestrzennego 

 

Edward Tomica 

 

 

 

 

 

 
Protokół sporządziła: 
Aneta Sikora  

Inspektor ds. obsługi Rady Gminy  

 


